



Limber Conference Table • 欣悦会议台

Combining Functional and Practical

The best collaborations come about when surroundings can be adapted to suit the specific team needs. With its combination of aesthetics and functionality, Limber conference tables present an appealing and practical solution to small and medium groups, allowing for meetings in both public spaces and conference rooms. Complementing your office spaces, the tabletops are offered in a variety of shapes, sizes, styles, colors and finishes.

功能与实用 完美绝伦的时尚搭配

当办公环境与团队的特定需求协调相融时，团队就可以焕发最大的协作效用。欣悦布局简练，凭藉美学和功能的结合，欣悦会议桌为中小型团队提供了一套实用美观的解决方案，会议桌配置丰富，备有多种桌面形状、尺寸、款式、颜色和材质面料，以供选择，为您不同办公空间布局，精心打造。



Wireless Charger
无线充电



Hidden Cable Management
隐藏式走线管理



Leg with Glide or Caster
脚带固定式脚垫或活动式脚轮

Convenient Wireless Charger and Power Hub

The ingenious wireless charger and power hub support BYOD, providing all-day power connectivity to your personal electronic devices.

便捷的无线充电器和电源集线器

精巧的无线充电器和电源集线器能支持便携式电子设备，为您的个人电子设备提供不间断电源连接功能。

Smart Cable Management

The contemporary design of Limber's conference table includes a clean and safe cable management. This means that wires can be easily concealed through trunking and cable covers.

智能走线系统管理

欣悦会议桌的现代设计蕴含了整洁安全的走线管理。这样就意味著可以通过线槽和走线盖轻松的隐藏线路。

Anchor and Mobility Options

Limber conference tables are offered in both fixed glide and caster options. This flexible setup can be adapted to different needs of training spaces and meeting rooms.

固定与可移动形式的选择

欣悦会议桌具有固定脚轮和活动脚轮两种形式，通过灵活的配置选择，适用于不同培训空间和会议室的需求。



A variety of finishes and colors are available, including boat shape, half-boat shape and rectangular tabletop shapes, easily accommodating any workspace aesthetic. 欣悦会议桌备有各种台面材质与颜色选择，其中包括船形、半船形和方形桌面形状，可轻松适应任何变幻无穷的办公空间。

Material Option 物料选择

Metal Leg 金属台脚



Warm White (H) 暖白色
Silver (S) 银色
Black (BK) 黑色

MFC 三聚氰胺板



Warm White (MFH) 暖白色
Cherry (MFY) 樱桃木色
Sunlight Ash (MFAS) 晨光白蜡木
Vintage Ash (MFAV) 复古白蜡木
Chocolate Ash (MFAC) 巧克力蜡木



GREENGUARD GOLD Indoor Air Quality Certification
荣获GREENGUARD室内空气质量金级认证

Remarks 备注：

Colour variation may occur on printed matters. Please refer to swatch cards or actual product sample.
颜色可能因印刷效果而出现误差，因此以色卡或真实样本为准。

More material color options are available for selection in Lamex material booklet and actual swatch cards.
备有更多物料颜色选择，可参考美时物料手册和真实样版为准。



Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳
Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300

Dongguan 东莞
Tel: (86) 769 8203 1111

Chongqing 重庆
Tel: (86) 23 6711 3598

Hong Kong 香港
Tel: (852) 2828 6888

HNI Singapore 新加坡
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆
Tel: (86) 800 820 6073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区
Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com